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نخستین جلسه کمیسیون صنعت برگزار شد

توسعه صنعت در مسیر تقویت تشکلها به کمک کارآفرینها

اولین جلسه کمیسیون صنعت اتاق بازرگانی اصفهان با حضور مدعوین، اعضای فعال اقتصادی و نمایندگان تشکلها در

حوزههای مختلف صنعت و نمایندگان ادارات مرتبط برگزار شد.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان، محمدرضا برکتین، عضو هیات نمایندگان و رئیس کمیسیون صنعت اتاق بازرگانی اصفهان در ابتدا با اشاره به وظایف و اختیارات

پارلمان بخش خصوصی گفت: اتاق بازرگانی به عنوان بزرگ ترین ان جی او(NGO) بخش خصوصی و بین المللی(مطابق با قانون) و وظایفی که بر عهده دارد، می تواند تاثیرگذار

باشد.

او افزود: در این دوره سعی شده کمیسیون صنعت که بیشترین فراگیری واحدهای تولیدی و صنعتی از منظر پوشش را دارد، مورد آسیب شناسی قرار دهیم تا مشخص شود که

چگونه می توانیم مسیر بهتری را طی کرده و تاثیرگذار باشیم. به همین لحاظ ساختار جدیدی در کمیسیون صنعت شکل گرفت که بر اساس آن دو کمیته تشکیل شد. یک کمیته

برای بررسی مسائل عام صنعت و کمیته دیگری مسائل خاص صنعت. همچنین تلاش می شود اداره میزهای تخصصی حوزه های مختلف صنعت که در سطح ملی مدیریت و

محوریت آن به اصفهان سپرده شده است، توسط کمیسیون صنعت صورت پذیرد

رئیس کمیسیون صنعت اتاق بازرگانی اصفهان گفت: شعار کمیسیون صنعت و همچنین اعتقاد ما در این دوره، توسعه صنعت در مسیر تقویت تشکل ها به کمک کارآفرین ها

است.

برکتین خاطرنشان کرد: شعار کمیسیون صنعت و همچنین اعتقاد ما در این دوره، توسعه صنعت در مسیر تقویت تشکل ها به کمک کارآفرین ها است. معتقدیم تشکل ها بدون

حمایت خودِ کارآفرین ها معنایی ندارد و تشکل ها و انجمن ها به هر شکلی تشکیل شده باشند، همگی یک هدف را دنبال می کنند و برای ما رسمیت دارند، پس ما به عنوان

کمیسیون صنعت وظیفه داریم مسائل آن ها را به دید کارشناسی بررسی کنیم که در این زمینه اتاق بازرگانی اصفهان و خانه صنعت و معدن و تجارت استان راه ارتباطی ما و

انجمن ها و تشکل ها است.

عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان ادامه داد: یکی از باارزش ترین کارهای انجام شده طی ده سال در خانه صنعت و معدن، بانک اطلاعاتی فراهم شده ای است که با

عضویت شش هزار واحد دارای پروانه فعال بررسی شده که در چه بخش هایی فراز یا فرود کرده اند و می تواند گزارش های کامل و جامعی در اختیار مسوولان قرار دهد.

محمد اَبکاء، مدیر کمیته خاص کمیسیون صنعت هم در این جلسه عنوان کرد: با توجه به گسترگی حوزه های مختلف صنعت و تنوع فعالیتها، از همه تشکها دعوت می کنیم عضو

کمیته خاص کمیسیون صنعت شوند و در این کمیته موضوعات و مشکلات خودشان را جهت بررسی و انعکاس به کمیسیون طرح نمایند. با توجه به اختیارات کمیسوین صنعت و

توجهی که به موضوعات تشکلها دارد، می توان مسائل را پیگیری نمود.

در ادامه محمد اطرج، مدیر کمیته عام کمیسیون صنعت گفت: عملا صنایع ما به نقطه ای رسیده اند که می بایست تغییرات زیرساختی را اعمال کنند تا بتوانند بهتر حرکت کنند. در

این رابطه اهمیت ارتباط با دانشگاه ها و استفاده از پتانسیل ایشان فراموش نشدنی است. در این راستا از چهار دانشگاه استان درخواست شده است تا نمایندگانی در کمیسیون

داشته باشند و ارتباط تنگاتنگی با صنعت برقرار کنند.
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